
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 16 juni 2016 

Aanwezig:  

Jasmina Albers , Frank Berendsen, Martin de Vries, Bob Kistemaker, Petula Borghs‐Jans, Lars Dam 

(voorzitter), Lodewijk Entrop (penningmeester), Paul Brons (secretaris), M. Schoevaar (2e helft 

vervangen door J. Wandel 

 

1. Lars opent de vergadering en neem t na een voorstelrondje van de aanwezigen  de agenda 

door. 

Martin wil graag als extra punt mogelijke fusie toevoegen 

 

2. Leden. In september 2015 zijn we begonnen met 5 leden en in juni hebben we 15 leden. 

Continuïteit is belangrijk en daarna groei. Dat willen we bereiken met interesse  wekken van 

potentiele leden door pr. Streven voor komende periode  is tot 20 leden te komen. 

PR: schoolschaaktoernooi, kranten, simultaanschaak in de bibliotheek, ouders  van leden 

(netwerk)  

Voorstel is de contributie gelijk te houden. De leden gaan daar unaniem mee akkoord.  

De voorzitter ziet graag dat de leden een automatische incasso accepteren, om zo de 

administratie zo efficiënt en goedkoop mogelijk te maken.  

Opzeggingen dienen voor 1 augustus binnen te zijn (1 sept begint nieuwe seizoen)  

 

3. Interne competitie 

Er zijn twee perioden geweest in één groep. Volgende jaar is doel daar twee groepen 

(niveau) van te maken. Dan kun je uit de laagste groep promoveren. Biedt uitdaging. Bij 

hoogste groep ook voor volwassenen. Volgende seizoen ook 4 periodes. Wedstrijdleiding 

beslist bij twijfel of onduidelijkheid. Verdere invulling geschiedt door de wedstrijdleiding van 

de vereniging (in dit geval Lars en Lodewijjk) 

Aan de IJsco’s is een forse deelname in de breedte geweest; vooral einde seizoen. Dat is goed 

voor de ontwikkeling leden en de Stelling.  

 

4. Financiën: zie bijlagen 

Lars licht de bijlagen toe.  

Voordeel van fin positie is dat tot nu toe geen huur betaald hoeft te worden.  



a. Simultaan schaak in bibliotheek: neutrale begroting is uitgekomen 

b. Schoolschaak: kleine financiële plus gerealiseerd 

c. Kascommissie: Frank Berendsen meldt zich daarvoor aan. Lodewijk zal hem 

voorafgaand aan de volgende ALV van oktober uitnodigen de boeken in te kijken en 

te controleren.  

d. Bob stelt voor meer sponsoring te zoeken. Hij wil zijn eigen  netwerk wel aanspreken.  

 

5. Huisvesting 

a. Marlijn : De oorspronkelijke afspraak tussen de Marlijn en De Stelling was om (in ruil 

voor schaakclinics op school) tot december 2015 gratis het techniek lokaal te gebruiken 

is onbepaald verlengd. Gezien de groei hebben we wel behoefte aan meer ruimte dan 

alleen het technieklokaal. Voordeel is dat er geen huur gevraagd wordt en dat een 

smartbord gebruikt kan worden 

b. Vredebergkerk:  

Is ons aangeboden door een andere Oosterbeekse schaakclub, OPC. Dat is een oude club 

met teruglopende ledental. Prettige ruimtes; opslagruimte aanwezig. Huur is zeer 

acceptabel (€ 1.000 per jaar te delen met OPC; elke donderdagavond behalve vakantie, 

voorafgaand aan de avond voor OPC zelf), maar nog lastig structureel op te hoesten voor 

De Stelling, omdat we nog geen echte vaste kern leden hebben. Zie matrix in bijlage. 

Deze is besproken.   

c. Dorenweerd 

Wil ons huisvesting aanbieden, maar huur in niet bekend. Bovendien niet in Oosterbeek. 

Dat is voor de meeste leden geen prettig idee.  Wordt vervolgd. 

 

Leden kiezen vooralsnog unaniem voor situatie houden zoals deze is, mede gezien de 

prijs (om  iet bij de Marlijn) en het voortzetten van het bekende locatie.  Dus we blijven 

bij de Marlijn. Huisvesting weer op agenda in ALV oktober 2016.  

Bestuur zal OPC inlichten. 

 

 


